

الاسم الرباعي واللقب

ضياء عاتى حمود ملوح المنتفجي

الخبرات العمليّة

عملت محامي لدى محكمة استئناف واسط الاتحادية لسنة (٢٠١٧_٢٠١٨_٢٠١٩) عملت مشاور قانوني لدى شركة الرميلة للمقاولات العامة لسنة (٢٠١٧_٢٠١٨) عملت مشاور قانوني لدى شركة الديار الخصبة للمقاولات العامة لسنة (٢٠١٧_٢٠١٨_٢٠١٩)

المؤهلات العلميّة

حاصل على الماجستير في القانون العام من الجامعة الاسلامية في لبنان في عام ٢٠١٨ طالب دكتوراه في السنة الثانية

الدورات التدريبية

محاضر في الدورة التدريبية (الاتجاهات الحديثة في مواجهة التحديات و المشكلات الشبابية) مشاركة بصفة مشرف على طلبة الجامعات والمدارس في الحملة التطوعية (البرنامج الوطني للحد من تعاطي المخدرات في المؤسسات التعليمية

البحوث الهنشورة

لا نوجد

معلومات الاتصال

رقم الهاتف/ ٥٠٠٥ (۱۱۹۵۰۰ (قم الهاتف/ ١٩٥٣٠٥ (البريد الإلكتروني/ البريد الإلكتروني/ المنس/ ذكر المنس/ ذكر المنس/ ذكر المنس/ المن

الحالة الاجتماعية/ اعزب

السكن / كوت- واسط الجنسية/ عراقي

اللغة الام/ اللغة العربية

العنوان الوطني

العراق/ واسط /الكوت

المهارات

办

العمل على برنامج الورد مايكروسفت والأكسل

اللغات

العربية والانكليزية



Name & Personal Brief

DHEYAA ATI HAMMOOD MANTAFJI,

Contact Info

8	Phone No.07711195305
	Email- Dheyaa.Ati@alkutcollege.edu.iq
I)))	Sex - M
	Birthday- 03-04-1992
Ř:	Social status- Single
0	Residence - Iraq
四	Nationality- Iraqi
沟	Language Arabic and English

Skills

Working on Word and Excel

Languages

Arabic and English

Experience

Work as Lawyer with Wait Court for years (2017+2018+2019)--- worked as advisor lawyer with Al Romilah for general contracting for years (2017+2018+2019) and also I worke with Al Dear Al Kasebah compay as an advisor lawyer

Education

Got Master degree in General Law from the College of Islamic in Dectora in student in second year $\,$

Courses

Lecturer in the training course Recent trends in facing youth challenges and problems

Participation as a supervisor of university and school students in the voluntary campaign, the national program to reduce drug abuse in educational institutions

Published articles

nothing